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Interpellation – Angående EVIN
Våld mot kvinnor har blivit ett folkhälsoproblem och kräver åtgärder för att
skydda mänskliga rättigheter. Förebyggande av mäns våld mot kvinnor är
viktigt för både svensk och internationell jämställdhetspolitik. Vi bör öka fokus
på våldsförebyggande åtgärder i samhällsdebatten.

I tidigare motioner har jag föreslagit samverkan mellan socialtjänst, polis,
åklagare, kriminalvård och hälso- och sjukvård för att stödja våldsutsatta
individer. Dessa samverkansmodeller har varit framgångsrika i andra städer
och behöver implementeras i Gävle kommun.

Våld har allvarliga hälsokonsekvenser och påverkar både fysisk och psykisk
hälsa. Det medför också betydande samhällsekonomiska kostnader för hälso-
och sjukvård samt juridiska och sociala insatser. Det är viktigt att förstå
kostnaderna och prioritera åtgärder för att minska våldets påverkan på
individer och samhället.

En socioekonomisk analys från 2022 visade att kostnaderna för hedersrelaterat
våld och förtryck var betydande, varierande från tiotusentals kronor till flera
miljoner per individ på kort sikt, och förväntades öka på lång sikt.
Socialnämnden bör överväga investeringar i detta område med tanke på de
långsiktiga fördelarna för både individer och samhället som helhet.

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt kommunalråd
följande:

● Avser Gävle kommun att utveckla och satsa på ett samarbete med andra
myndigheter för att förbättra för de drabbade och de utsatta kvinnorna och barnen?

● Hur ser Gävle kommuns arbete i samverkan med andra myndigheter ut i dag i
våldsfrågor?

● Hur ser strategiarbetet ut i Gävle kommun när det gäller att förebygga, bekämpa och
hjälpa/stödja kvinnor och barn utsatta för våld?

● Hur arbetar Gävle kommun med eftervåldet och ekonomiskt stöd, det vill säga att
stötta kvinnor till ett permanent boende när kvinnan inte kan återvända hem på grund
av hög risk för fortsatt våld?
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